
 

ROTARY CLUB POPERINGE 

STATUTAIRE VERGADERING: 1564  DATUM: 15 januari 2020 

Nieuwjaarswensen - Partnernight 
 

Locatie: De Lissewal Bolle Meersstraat 28 Elverdinge    

Verantwoordelijke vergadering: Geert Pyck 

Aanwezigheden: zie RIA 

Kandidaat rotariërs:  Nele Vandenbroucke en partner Manu Vandecasteele 

Verjaardagen: 

14 januari: Xavier Allaeys 

16 januari : Stefaan Dejonghe Eveliene) 

20 januari: Barbara Denys ( Pieter) 

21 januari: Geert Dewulf 

Aanwezigheden : zie Harmony 

 

 
Affiche fundraising project 25 april 2020 



Benoit Denys verwelkomt alle leden en partners, in het bijzonder Chantal,  

De ereleden Gery Plancke en Rita en Xavier Allaeys. 

En stelt het programma van deze zeer gevulde avond  voor. 

Na de verwelkoming voor geert Pyck zal Christophe Devos de PHF opspelden  bij Peter Van De Vyvere. 

Worden er bloemen overhandigd aan Pascale en ontvangt het personeel van De Lissewal een 

nieuwjaarsgeschenk. 

Na het hoofdgerecht stelt Geert dewulf als inkomend voorzitter dan zijn nieuw bestuur voor en worden 

bloemen overhandigd aan Lieve. 

Na het dessert licht Jan Blontrock het fundraising project toe. 

 

 

 

Nieuwjaarwensen 2020 door voorzitter Geert Pyck 

Beste leden, ere-leden, partners,  kandidaatlid Nele,  allen hartelijk welkom op de eerste partnernight 

van het nieuwe jaar 2020. 

Ik begin  dit jaar met plezier met een jaarlijks terugkerend cliché. Ik wens iedereen een uitstekend 2020 

toe en bovenal een goede gezondheid. Weinig tot géén problemen en uiteraard veel plezier. 

Indertijd heb ik ferm tegen mijn goesting nog legerdienst moeten doen en was ik zot content op het 

moment dat ik mijn matras mocht draaien. Nu ben ik mèt mijn goesting voorzitter van deze mooie 

Rotary Club en ben ik verwonderd dat het eigenlijk al tijd was om mijn matras te keren. M.a.w. hier is al 

het tweede cliché : de tijd gaat snel! 

In mijn speech bij de voorzitterswissel had ik al gemeld dat één van mijn grootste doelen dit jaar was om 

de ingeslagen weg van Peter verder te volgen, nl. nieuwe leden engageren, zorgen voor verjonging, ons 

imago van serviceclub aan te passen aan de nieuwe tijden. Op mijn eerste vergadering was er even 

paniek toen ik iedereen verplichtte om drie namen op te schrijven. Maar dankzij jullie allen, hebben we 

reeds een aantal weken 4 nieuwe kandidaat-leden bij, die  hoogstwaarschijnlijk allen volwaardig lid 

zullen worden. We zijn dus gelanceerd! 

Maar wat me op z’n minst evenveel pleziert is de continue aanwezigheid van de gevestigde waarden. 

Het zijn deze leden die nog steeds de ruggengraat vormen van onze club. Ze zoeken elkaar gezellig op 

tijdens de vergaderingen, kijken soms eens van : “wat hebben we nu weer?” maar ze blijven de club 

trouw, zorgen voor de wekelijkse steun aan De Wervel en tot mijn grote vreugde houden ze ook van 

verandering (vooraleer de echtgenotes bepaalde verkeerde ideeën zouden hebben) ,zij waren de eerste 

die vlot de weg vonden naar Harmony. 

Het zou natuurlijk een perfecte wereld zijn moest ons middenveld van de club ietwat meer aanwezig 

kunnen zijn. Ik weet wel, we hebben het allemaal druk, en niet alle vergaderingen zijn even interessant, 

de vrouw moet ook gesoigneerd worden, enz…. maar niemand kan het me kwalijk nemen denk ik als ik 

de ideale club nastreef?  



We weten allemaal dat een goed bestuur de motor is van een vereniging. Ik moet dan ook mijn 

bestuursleden van harte danken voor hun inzet, hun steun en engagement tegenover mij maar zeker 

tegenover de club. Speciaal wil ik toch enkele mensen nog eens in de bloemetjes zetten. Roos voor het 

vele werk achter de schermen, Luc Vandewynckel die als secretaris ons perfect op de hoogte houdt van 

alle vergaderingen, Guy Louvet die onze boekhouding in evenwicht houdt, Geert Ingelaere die een mooi 

programma in elkaar knutselde, en last but not least, Benoit die als voorzitter van Dienst a/d 

Gemeenschap en clubmeester de rode draad van onze club is.  

De komende maanden valt er nog heel wat te beleven. De clubreis naar Bordeaux waar we momenteel 

met 35 personen voor zijn ingeschreven. Zeer belangrijk de fundraising-avond op zaterdag 25 april , 

maar straks zal Jan hierover nog meer nieuws brengen en dan dichterbij, volgende week 

donderdagavond onze gezamenlijke vergadering met Rotary Ieper en Lions Ieper. In Hotel Palace  komt 

Sven Nys spreken. Blijkbaar heeft hij onder ons niet veel fans want momenteel zijn we slechts met 11 

personen ingeschreven.  Dus een warme oproep! 

Nieuwjaar is cadeautjestijd, een stresserende periode voor velen onder ons. Piet had het geluk mijn 

cadeautje te krijgen met Kerstmis en ik weet niet Karline , heeft hij het reeds kunnen gebruiken?  

Eigenlijk geef ik wel graag geschenken maar ik heb graag dat ze nuttig zijn. Eerst had ik gedacht om aan 

iedereen iets passend te geven, maar dat is pas stresserend. Voor André misschien wel wat elektrieken 

draad, voor Luc Vandewynckel een zak patatten, voor Benoit misschien een boomzaag of een 

verrekijker, voor Geert Dewulf een boek van Victoria Quinn, bv. ‘ De dame is de baas’ ,  voor Frank ook 

een boek, nl. ‘Zingen voor Dummies’ , voor Peter een glas dat altijd halfleeg is of was het halfvol? voor 

Jan Blontrock een veldbed, voor Roos een telraam,  voor Geert Ingelaere een goede bril, enz…. 

Om het niet te ingewikkeld te maken heb ik voor iedereen dan maar hetzelfde gekocht, iets praktisch. 

Het Rotary-thema is dit jaar “Rotary connects the world”  en het cadeautje heb ik ( eigenlijk komt het 

idee van Lieve, ere wie ere toekomt) dan ook in deze sfeer gezocht.  

Ik wens iedereen nogmaals een goed 2020 toe, een perfecte gezondheid en veel reisplezier. 

 

Uitreiking PHF aan Peter Van de Vyvere  - speech Geert Pyck 

Driemaal is scheepsrecht. De vorige twee keren dat we met het bestuur van plan waren om dit lid te 

eren was hij telkens afwezig, maar uiteindelijk zal het ons vanavond toch lukken. 

Peter, net zoals we nu,  nieuwe jonge leden hebben die tot onze club toetreden,  was jij ook nog een 

jonge snaak op het moment van je intronisatie. Niet dat je nu al oud bent of toont maar vorig jaar was je 

reeds 20 jaar lid, m.a.w. een porseleinen jubilee.  Direct was je redelijk goed aanwezig in de club. Een 

imposant sportief lichaam, een stem die gewend is om te gaan skiën in de bergen, een eigen mening, 

hart op de tong maar zoals Pascale altijd zegt, zo’n teddy beer.  Iemand ook die uit Ieper komt maar zich 

vlug en zonder problemen aanpaste aan de Poperingse manieren.  



Engagement en betrokkenheid zijn woorden die voor Peter steeds belangrijk zijn geweest en blijven. 

Soms tot grote ergernis van Pascale had je weeral voor een of andere vereniging, evenement of 

organisatie toegezegd. Trekker van IEBEVE, stichtend lid van de beruchte pingpong-club in Ieper, 

bestuurslid van basket Melco, en waarschijnlijk vergeet ik er nog enkele.  

Behulpzaam is eveneens een woord die je nauw aan het hart ligt. Zit er iemand in de problemen of moet 

er dringend iets worden opgelost dan sta je altijd klaar met een helpende hand.  

Ook binnen onze club sta je steeds paraat, en zeker de laatste jaren. Zoals iedereen in de Rotary club 

komt ooit de tijd om de leiding te nemen en de club in goede banen te leiden. Ja, het eerste moment 

dachten we met z’n allen, iemand zoals jij Peter,  die een porseleinen jubilee viert, dat zal wel een beetje 

zijn zoals een olifant in een porseleinenkast zeker. Maar laat ons toegeven het viel best mee. Je hebt het 

lef om beslissingen te nemen, maar steeds in het belang van de club. Het feit dat je hart op de tong ligt, 

zorgt voor duidelijkheid, maar tezelfdertijd ben je ook met iedereen begaan.  

Dat moeten we natuurlijk ook wel toegeven, je hebt een zekere ijdelheid. Zoals het een echte tsaar 

betaamt wilde je een primeur binnenhalen in onze club.  Eén keer voorzitter zijn ja, maar door 

omstandigheden dan nog jezelf opvolgen, het is alleen de groten der aarden gegeven. 

Peter, bedankt voor alle inzet, engagement, vriendschap, het is een plezier om je onder ons te hebben. 

Mag ik vragen om naar voor te komen, en tevens je peter Christophe om de PHF-speld op te spelden. 

Tot slot zou ik graag nog  de medewerkers v/d Lissewal bedanken voor de immer vriendelijke bediening, 

de goede samenwerking en de vlotte aanpassingen. Natuurlijk mogen we Lars en de chef Jurgen niet 

vergeten. Hartelijk dank voor de ontvangst hier in Elverdinge. 

 

Speech inkomend voorzitter Geert Dewulf en voorstelling nieuw bestuur 

Vooreerst wil ik iedereen op mijn beurt een gezond en succesvol 2020 toewensen. 

Geert ; je eerste half jaar  zit er reeds op  en wat voor één. 

Je bent de drijvende kracht achter de ledenwerving en dit met zeer veel succes. 

Je bent vastberaden en kan mensen overtuigen    onder andere  om een nieuw concept voor de 

fundraising uit de grond te stampen . 

Ik ben er alvast van overtuigd dat dit een succes zal worden. 

Geert, je zorgde voor een ongelooflijke en unieke gebeurtenis binnen rotary Poperinge,      je was dit 

reeds een lange periode aan het voorbereiden    onder andere de oprichting van vzw Rotary Poperinge 

was hierin een belangrijke stap. 

Het geeft onze club extra mogelijkheden om onze sociale projekten nog beter te verzorgen en te 

voorzien van extra financiele middelen.  

Geert, namens de club  nogmaals bedankt hiervoor. 

 

 



Lieve  en geert  

voor de vele avonden dat geert afwezig is voor rotarydoeleinden (en misschien  ook voor andere ….) 

Bieden we je graag deze bloemen aan. 

Geert  uw rotary jaar staat volledig in het teken van de fiets ik zou ook kunnen zeggen in het  kader van 

de fiets. 

 namens onze club bieden we je  graag deze waardebon aan  

tis om te gebruiken in uw favoriete fietswinkel. 

Het belangrijkste voor de voorzitter is om te kunnen rekenen op een goed team. 

Ik wil eerst de  commissievoorzitters voorstellen. 

Programma: Geert Ingelaere 

Opkomst en vriendschap : Marc Poissonier 

Jeugd: Renate Maes 

Dienst aan de gemeenschap: Benoit Denys 

Drugspreventie : Roos Delobel 

Contakt met onze zusterclubs Bailleul en Gorinchem : Hendrik 

Ik zou vragen aan de voorzitters van de commissies om bij het samenstellen van  hun ploeg zeker de   

nieuwe leden te betrekken. 

De club stemde terug een fantastisch bestuur .  

Binnen het bestuur wordt dan een inkomend voorzitter gekozen. 

Ik moet zeggen dit was geen gemakkelijk opdracht. 

Vorige week woensdag zaten we tesamen. 

Na een vergadering van enkele uren en evenveel  flessen champagne viel er dan toch een beslissing. 

Ondanks het feit dat hij iedere dag naar het Gentse trekt om daar op  deskundige wijze  het St 

Vincentiusziekenhuis in Deinze te leiden; 

En ondanks het feit dat er in het bestuur beslist werd (maar hij weet het zelf nog niet)    dat de 

ondervoorzitter automatisch het volgend jaar inkomend voorzitter wordt: 

ondervoorzitter. Jan Blontrock 

onze halve Poperingenaar ,hij woont op de grens van Vleteren en Poperinge ,       hij is aan het 

verbouwen in de poort van Poperinge waar hij binnenkort     (en dit bedoel ik dan letterlijk)   op de 

zenuwen van de Poperingenaars zal werken. 

Hulpsecretaris : Andre Bouckaert 

Onze club is sedert vorig jaar een VZW en dat schrikt hem zeker niet af  om deze extra administratie op 

hem te nemen.  Onze centen zijn in goede handen. 

Penningmeester Guy Louvet 

Hij is de stichting De Gheus tesamen met zijn collegas naar een ongekend niveau aan het tillen        op de 

industriezone van Poperinge zal hij het komend jaar een nieuwe frituur bouwen. 



Ondanks deze drukke agenda ben ik er zeker van  dat de verslagen terug  zonder fout   wekelijks in onze 

mailbox zullen gepost worden. 

Secretaris: Luc Vandewynckel 

Nu wordt het spannend: 

Benoit , de commissie dienst aan de gemeenschap neemt veel tijd in beslag ,  De wervel ,  het projekt in 

Ethiopie, noem maar op  … 

Uw engagement en inzet in onze  club is zeer groot. 

 Vergaderingen  in goede banen leiden is uw ding . 

Spijtig genoeg is Renate hier niet vanavond 

Renates  engagement in rotary siert haar , bij de commissie jeugd kennen ze haar reeds op districts 

niveau. Haar spontane tussenkomsten  op de vergaderingen tonen aan dat ze veel in haar  mars heeft. 

Er was discussie over  de juiste titel  : clubjuffrouw of clubmeesteres , laten we het op clubmeester 

houden 

Club meester  Renate Maes  

en Inkomend voorzitter voor 21-22 : Benoit. 

 

 

Volgende vergaderingen: 

 

15 januari om 20.00 u: Nieuwjaarswensen van de voorzitter: in de Lissewal met partners 

 

Donderdag 23 januari: Sven Nys  in samenwerking met Rotary Poperinge en Ieper en Lions. 

Enkel voor de leden van de eigen club. Graag nog bijkomende inschrijvingen. 

 

29 januari, avondvergadering: Spreker Leen Devlieghere over Tele onthaal 

Partners uitgenodigd. 

 

Op woensdagavond 5 februari is er om 18:45 uur - Winterwandeling “Armen Gekruist”  te Dranouter in 

het Folkcentrum.  Partners zijn welkom, we moeten op z’n minst een week op voorhand het aantal 

deelnemers opgeven aangezien er na de wandeling nog een maaltijd is voorzien en de kok speciaal voor 

ons wordt opgetrommeld um. 

 

Voor deze vergaderingen dient dus ingeschreven te worden via Harmony 

 

 

Luc Vandewynckel 


